
 

Protokół Nr VI /2015 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 26 marca 2015 r. 

 

VI Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 26 

marca 2015 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. godz. 1610. 

Ad. 1  

 Otwarcie VI Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Przewodniczący jeszcze raz przywitał wszystkie osoby przybyłe na sesję. 

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Wójt Gminy Biskupiec - Arkadiusz Dobek, 

- Wójt Gminy Grodziczno – Tomasz Szczepański, 

- Zastępca Wójta Gminy Kurzętnik – Teresa Łątkowska, 

- Wiceburmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Krzysztof Widźgowski,  

- Sekretarz Powiatu - Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Skarbnik Powiatu – Halina Bartkowska,  

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego (lista 

- załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego, Aleksandra 

Malinowska z Kuriera Iławskiego oraz Katarzyna Ochocka z Gazety Nowomiejskiej. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 17 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Andrzej Lewandowski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Lewandowski wyraził zgodę. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad (załącznik nr 4). Poinformował, że 

wpłynął wniosek Zarządu o rozszerzenie porządku obrad. Przewodniczący odczytał wniosek 

(załącznik nr 5) Następnie zaproponował, aby dodatkowe uchwały rozpatrzyć jako pkt. 17 a i 

17b.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad po zmianach. Uwag nie było. 

Następnie zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 17 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie VI Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Powiatu. 
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  
8. Sprawozdania z działalności: Komendy Powiatowej Policji, Komendy Powiatowej PSP 

oraz Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej. 
9. Przerwa 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2014 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 – 2034 ze 
zmianami. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2014 w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r. ze zmianami. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Pieczy Zastępczej na 
lata 2015 – 2017”.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie połączenia spółek: Szpital Powiatowy w Nowym Mieście 
Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością oraz MEDICAL Nowe Miasto 
Lubawskie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 
inwestycji „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w  Kurzętniku”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Powiatu 
Nowomiejskiego.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego w Kurzętniku. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
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17 a Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/316/2013 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 29 maja 2013 roku w sprawie przyjęcia Programu 
Wspierania Edukacji oraz Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci i Młodzieży w 
Powiecie Nowomiejskim. 
17 b Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków i zasad udzielania 
pomocy materialnej na zwiększenie szans edukacyjnych uczniów z terenu Powiatu 
Nowomiejskiego poprzez poprawę dostępu do kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych 
dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
18. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
19. Sprawy różne. 
20. Zakończenie obrad VI Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 
 Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad V Sesji Rady Powiatu p. Bogumił Kurowski poinformował, że zapoznał się z 

protokołem. Protokół dokładnie odzwierciedla przebieg sesji. Radny wnioskował o jego przyjęcie 

bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr  V/2015. Głosowało 17 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 20 

lutego do 17 marca 2015 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 13, 19 i 27 lutego 

(załącznik nr 6). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie informacji. 

Starosta poinformował, że oprócz posiedzeń Zarządu, o których jest mowa w sprawozdaniu, 

odbyły się jeszcze dwa posiedzenia:  

- 24 marca – Zarząd przyjął projekty uchwał skierowane w rozszerzeniu na sesję, 

- 26 marca (przed sesją) – Zarząd podjął uchwały w sprawie:  

a) przyjęcia sprawozdania finansowego z wykonania budżetu powiatu za 2014 r.,  

b) zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na bankową obsługę budżetu 

Powiatu Nowomiejskiego i jednostek organizacyjnych powiatu, 

c) powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na bankową obsługę 

budżetu Powiatu Nowomiejskiego i jednostek organizacyjnych powiatu, 

d) ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją inwestycji „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na odcinku Nowe 

Miasto Lubawskie - Gwiździny” – wyznaczono Pana Przemysława Zielińskiego 
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prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą Biuro Planowania i Realizacji Inwestycji 

Przemysław Zieliński; wynagrodzenie inspektora wyniesie 21 128,94 zł.  

e) oddania w najem Państwowej Straży Rybackiej w Olsztynie – Posterunek Rejonowy w 

Nowym Mieście Lubawskim lokalu użytkowego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Grunwaldzkiej 3, 

Starosta dodał, że małymi kroczkami, puste lokale w budynku przy ul. Grunwaldzkiej są 

oddawane w najem.  

f) zatwierdzenia aneksu nr 13 do arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w Zespole 

Szkół Zawodowych w Kurzętniku, 

g) zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w Zespole 

Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 

Starosta poinformował ponadto, że na posiedzeniu Zgromadzenia Wspólników w dniu 24 

marca podjęto uchwałę w sprawie odwołania członka rady nadzorczej – Andrzeja Ochlaka. 

Skład rady uzupełniono o p. Urszulę Rau. Członkowie ZW zapoznali się również z planem 

połączenia spółek oraz omówili harmonogram ich połączenia. W dniach 5-6.03 Starosta 

wspólnie z Przewodniczącym Rady uczestniczyli w Kongresie z okazji XXV – lecia 

Samorządu Terytorialnego w Poznaniu. W pierwszym dniu roboczym odbywały się 

posiedzenia poszczególnych Związków m.in. Związku Powiatów Polskich. W drugim dniu 

odbyło się uroczyste spotkanie z udziałem Prezydenta RP Bronisława Komorowskiego. W 

marcu odbył się również Turniej Wiedzy Pożarniczej – eliminacje powiatowe.  

Przewodniczący dodał, że na wspomnianym Kongresie podsumowano osiągnięcia 

samorządów. W licznych wystąpieniach przejawiała się ogólna opinia, że reforma 

samorządowa była sukcesem; że samorządność to wolność, którą odzyskano 25 lat temu.  

Jeżeli chodzi o powiaty, zwracano uwagę na ich niedostateczne finansowanie.      

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie zadali pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący odczytał podziękowanie za zaangażowanie w rozwój samorządu rolniczego  

dla radnego Adama Głowackiego – Członka Rady Powiatowej Warmińsko – Mazurskiej Izby 

Rolnej. Dodał, że kadencja izb rolnych dobiega końca i latem odbędą się wybory na kolejną 

kadencję. 

Podziękowanie wręczył Przewodniczący Rady Powiatowej Warmińsko – Mazurskiej Izby 

Rolnej - radny Zbigniew Ziejewski.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 
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Radny Adam Głowacki przypomniał o swoim wniosku dotyczącym ustawienia lustra przy drodze 

krajowej nr 15 w miejscowości Nielbark. Wnioskował również o podjęcie tematu uporządkowania 

poboczy wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 538.  

Radna Ewa Dembek powiedziała, że na wspólnym posiedzeniu komisji oraz na posiedzeniu 

Komisji Oświaty wspominała o stanowisku do Prezesa Rady Ministrów dotyczącym finansowania 

Polsko – Niemieckiej Współpracy Młodzieży. Radna wyraziła nadzieję, że na kolejnej sesji Rada 

podejmie w tej sprawie uchwałę. Radna wyjaśniła, że uczestniczyła w konferencji w Oldenburgu 

gdzie zwracano na to uwagę. Chodzi o to, aby głos od tych, którzy organizują polsko – niemiecką 

wymianę młodzieży, dotarł do Premiera. Chodzi o zwiększenie puli na dofinansowanie 

współpracy. W naszym powiecie wymianę organizują szkoły, organizacje pozarządowe. Obóz dla 

młodzieżowych drużyn pożarniczych, który był organizowany w zeszłym roku i będzie 

organizowany również w tym roku, także był dofinansowany ze środków P-NWM. Organizacja 

dofinansowuje wymianę młodzieżową od 1991 r., ale od 5 lat stawka jaką można otrzymać na 

uczestnika, została radykalnie zmniejszona. 100% składki wynosi 60 zł./dzień , a od 5 lat można 

otrzymać maksymalnie 60% stawki czyli 36 zł. Środków jest coraz mniej. Strona niemiecka 

zapowiedziała, ze jeżeli rząd polski zwiększy dofinansowanie i przykładowo przeznaczy na 

wymianę  500 tys. zł. /radna podała całkowicie fikcyjną kwotę, chodziło o zobrazowanie tego, jak 

bardzo pula środków mogłaby się zwiększyć/, to rząd niemiecki przekaże 500 tys. Euro. Radna 

odczytała wstępną, roboczą wersję stanowiska (załącznik nr 7). Radna poprosiła, aby uchwała po 

podjęciu była przesłana do Prezesa Rady Ministrów oraz parlamentarzystów Warmii i Mazur, aby 

poparli tę inicjatywę. Stanowisko będzie również przesłane do BKJ w Niemczech /Federalne 

Stowarzyszenie na Rzecz Międzykulturowego Kształcenia Dzieci i Młodzieży /, a stamtąd do 

wszystkich organizatorów wymiany, żeby samorządy w naszym kraju też takie stanowisko zajęły. 

Radna zaapelowała o przegłosowanie stanowiska. 

Przewodniczący zapytał radcę w jakiej formie miałoby być podjęte stanowisko. 

Radca Prawny poinformował, że musi to przeanalizować. 

Przewodniczący podsumował, że radca się z tym zapozna, następnie Zarząd przyjmie stosowny 

projekt uchwały i skieruje pod obrady Rady.  

Radna Dembek nawiązała do swojej wypowiedzi na wspólnych komisjach. Chodzi o to, że jeżeli 

coś się wydarzy, radni byli o tym wcześniej poinformowani, niż usłyszą to w mediach. 
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Ad. 8 

 Sprawozdania z działalności: Komendy Powiatowej Policji, Komendy Powiatowej 

PSP oraz Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 

Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście 

Lubawskim wraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 

powiatu w 2014 roku stanowi załącznik nr 8.  

Sprawozdanie z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej szczegółowo przedstawił 

Komendant Mieczysław Wójcik.  

P. Komendant podsumował, że w latach 2009 – 2014 komenda otrzymała wsparcie finansowe 

od samorządów lokalnych w łącznej kwocie ok. 400 tys. zł. Ubiegły rok był przełomowy. 

Komenda w Nowym Mieście otrzymała sztandar co stanowi największe wyróżnienie dla 

jednostki policji. Udało się również zakończyć olbrzymią inwestycję, rozpoczętą w 2011 r. – 

remont siedziby. Trwało to 4 lata. Komendant zaprosił chętnych do obejrzenia 

wyremontowanego budynku.  

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący przekazał podziękowania od Rady Powiatu dla pracowników Komendy. 

Dodał, że najważniejsze jest zaufanie społeczeństwa do policji. Wizerunek komendy był 

nadwyrężony w poprzednich latach, dlatego jest to tak istotne. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa Powiatu Nowomiejskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2014 stanowi załącznik nr 9.  

Sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej szczegółowo omówił Komendant 

Powiatowy PSP Jacek Auda. 

Podsumowując swoje wystąpienie p. Komendant poinformował, że jeżeli chodzi o duże 

zadanie inwestycyjne – termomodernizację budynku Komendy, wcześniej pojawiła się 

informacja z Komendy Wojewódzkiej PSP, że program w ramach którego miało być 

przyznane dofinansowanie, został wstrzymany do 17 kwietnia. Z informacji otrzymanych 

wczoraj, wynika, że jednak ruszy. W przyszłym tygodniu Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska ma wzywać na podpisanie umowy. Czas działa na niekorzyść, ponieważ do 

końca listopada zadanie ma być wykonane. Miejmy nadzieję, że się to uda i zadanie zostanie 

wykonane. Komenda potrzebuje też samochodu specjalnego – podnośnika. Z zapewnień 

Komendy Wojewódzkiej PSP wynika, że nowomiejska jednostka jest na pierwszym miejscu 

na liście oczekujących.       
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Na zakończenie p. Komendant podziękował za udzielone jednostce wsparcie finansowe. 

Dzięki niemu udało się w ubiegłym roku zakupić samochód specjalny – kwatermistrzowski.     

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący przekazał podziękowania od Rady Powiatu dla strażaków, za niesienie 

pomocy w różnych zdarzeniach. 

Raport o stanie sanitarnym Powiatu Nowomiejskiego za rok 2014 stanowi załącznik nr 10. 

Prezentację na temat stanu sanitarnego w 2014 r. przedstawiła p. Ewa Pielak – Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny. 

P. Pielak podsumowała, że ubiegły rok był korzystny pod względem sanitarno - 

epidemiologicznym, nie występowały niepokojące zdarzenia. Jednostka otrzymała również 

dodatkowe środki od Wojewody Warmińsko – Mazurskiego w kwocie ponad 70 tys. zł. pozwoliło 

to na zakup nowego sprzętu komputerowego, potrzebnych materiałów itp.  

Przewodniczący podziękował za przedstawienie ciekawego sprawozdania. Wyraził nadzieję, że 

ten dobry stan sanitarno – epidemiologiczny będzie się utrzymywać. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

Ad. 9 

 Przerwa 

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 16 radnych. Nieobecny jest radny Bogumił Kurowski. 

Oprócz radnych, na sali obecni są: Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska, Sekretarz Powiatu 

Ewa Kalisz - Górzkowska, Radca Prawny Maciej Sikorski, Urszula Łydzińska, Dorota 

Osińska (Urząd Miejski), Jan Karwowski, Beata Rzymowska, Mirosław Wodara, Krzysztof 

Piechocki, Andrzej Korecki, redaktor Kuriera Iławskiego Aleksandra Malinowska, redaktor 

Gazety Nowomiejskiej Katarzyna Ochocka,  protokolant Anna Andrzejczak. 

Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2014 w sprawie zmiany 

uchwały nr II/14/2014 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2015 – 2034 ze zmianami 

Przewodniczący przedstawił tytuł uchwały. Poinformował, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały na tablety, więc nie ma potrzeby jego odczytywania. Projekt omówiono na 



 8 

wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu 

uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący zaproponował, aby przejść do głosowania.   

Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/54/2015 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2014 w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r. ze zmianami 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/55/2015 (załącznik nr 

12) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Pieczy 

Zastępczej na lata 2015 – 2017” 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia Jacek 

Rydel poinformował, że na przedostatnim posiedzeniu komisji, które odbyło się w 

Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie p. Dyrektor szczegółowo omówiła projekt 

programu.    

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/56/2015 (załącznik nr 

13) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł redaktor Tygodnika Internetowego Grzegorz Podkomorzy. 

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie połączenia spółek: Szpital Powiatowy w Nowym 

Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością oraz MEDICAL Nowe 

Miasto Lubawskie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. W posiedzeniu uczestniczyły również przedstawicielki Związku 

Pielęgniarek i Położnych  istniejącego przy szpitalu. Związek również wyraził pozytywną 

opinię w sprawie połączenia spółek.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/57/2015 (załącznik nr 

14) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszli p. Rzymowska i p. Karwowski. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji inwestycji „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w  

Kurz ętniku” 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/58/2015 (załącznik nr 

15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz 

Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Następnie zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/59/2015 (załącznik nr 

16) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego w Kurzętniku 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Projekt szczegółowo omówiła p. Wicestarosta. W posiedzeniu uczestniczyła 

przedstawicielka Związku Nauczycielstwa Polskiego. Związki zawodowe pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/60/2015 (załącznik nr 

17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że komisja omówiła projekt uchwały. 

Naczelnik Wydziału p. Andrzej Korecki wyjaśnił przyczyny podjęcia uchwały.  
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Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/61/2015 (załącznik nr 

18) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17a 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/316/2013 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 29 maja 2013 roku w sprawie przyjęcia Programu 

Wspierania Edukacji oraz Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci i Młodzieży w 

Powiecie Nowomiejskim 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/62/2015 (załącznik nr 

19) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17b 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków i zasad 

udzielania pomocy materialnej na zwiększenie szans edukacyjnych uczniów z terenu 

Powiatu Nowomiejskiego poprzez poprawę dostępu do kształcenia w szkołach 

ponadgimnazjalnych dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr VI/63/2015 (załącznik nr 

20) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący poinformował, że w sprawie wniosków radnego Głowackiego, odpowiedź 

nastąpi na piśmie. Projekt uchwały dotyczący Polsko – Niemieckiej Współpracy Młodzieży 

będzie przygotowany na następną sesję.  

Ad. 19 

 Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Radny Jan Czapliński zapytał co z postulatami rolniczymi. 
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Radny Głowacki odpowiedział, że Ministerstwo Rolnictwa przesłało odpowiedź /radni 

otrzymali na tablety/ 

Radny Czapliński stwierdził, że odpowiedź jest lakoniczna.  W piśmie nie ma żadnych 

konkretów. 

Radny Głowacki stwierdził, że odpowiedź jest podobna do tych jakie otrzymuje izba rolnicza 

na swoje postulaty, trochę na zasadzie „kopiuj-wklej” . Jest to raczej odpowiedź na postulaty 

protestujących rolników, a nie na uchwałę Rady Powiatu.  

Radny Ziejewski poinformował, że 13 kwietnia br. w sali sesyjnej organizowane jest 

spotkanie z Ministrem Pracy i Polityki Społecznej Władysławem Kosiniakiem-Kamyszem. 

Radny Ziejewski zaprosił wszystkich radnych. Na spotkanie są zaproszeni samorządowcy z 

całego województwa. Będą również przedstawiciele urzędów pracy. Można będzie zadawać 

konkretne pytania p. Ministrowi i oczekiwać konkretnych odpowiedzi. Jeżeli chodzi o 

sytuację w rolnictwie, w Ministerstwie zostały powołane zespoły robocze, które mają 

przeanalizować obecną sytuację. Aby coś przeforsować, potrzebne jest silne lobby. Radny 

Ziejewski dodał, że w spotkaniu 13 kwietnia będą również uczestniczyć przedsiębiorcy, 

którzy są bardzo zadowoleni, że tyle się dzieje w powiecie, jeżeli chodzi o szkolnictwo 

zawodowe.  O godz. 10 odbędą się Targi Pracy, a o godz. 12 na sali sesyjnej będzie spotkanie 

z Ministrem.  

Ad. 20 

Zakończenie obrad VI Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady VI Sesji piątej kadencji 

Rady Powiatu.     

 

     Protokół sporządziła:   Przewodniczący Rady Powiatu 

      Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     

 

           


